

အတွဲ 16

DeKalb ကောင်တီ ခရိုင်ကျောင်း မိသားစုများသို့၊ မင်္ဂလာပါ။

သင့်အတွက် အလုပ်ဖြစ်ထွန်းသော ရက်သတ္တပတ်ဖြစ်ခဲ့ပါလိမ့်မည်ဟု မျှော်လင့်ပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့ အသိုင်းအဝိုင်း၏ ဘဝအပေါ် COVID-19 ၏ ဆက်လက် သက်ရောက်မှုဖြစ်နေစဉ် ကျွန်ုပ်တို့၏ ပညာသင်ဆရာကျောင်းသားများနှင့် ဝန်ထမ်းများတို့၏ ကျန်းမာရေးနှင့် ဘေးကင်းလုံခြုံရေးအတွက် ကျွန်ုပ်တို့၏ ကတိကဝတ်မှာ ပခါနကျဆဲဖြစ်ပါသည်။

ပြီးခဲ့သည့် ရက်သတ္တပတ်အနည်းငယ်တွင် ကျွန်ုပ်အသိပေးခဲ့ပြီး ဖြစ်သည့်အတိုင်း ကျွန်ုပ်တို့၏ ပြန်လည်-ဖွင့်လှစ်ခြင်း အစီအစဉ်မှာ အပြောင်းအလဲမရှိဘဲ တစ်သမတ်တည်း တည်ရှိဆဲဖြစ်ပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့၏ ဒေတာ-ဆန်းစစ်လေ့လာချက် ချဉ်းကပ်နည်းမှလည်း ကျောင်းသို့ ပြန်လည်ဝင်ရောက်ခြင်းအတွက် ဖွင့်လှစ်ခြင်း မပြုရန် ကျောင်းများပိတ်ထားရန် စသည်များကို ပြုလုပ်နိုင်ခဲ့သည်။ သို့ဖြစ်၍ ယခု ရောဂါကူးစက်မှုအများအပြားဖြစ်ပွားနေစဉ်အတွင်း၌ ကျွန်ုပ်တို့၏ အသိုင်းအဝိုင်းအတွက် ထပ်မံပြီး ကြိုတင်ခန့်မှန်းချက်များ မပြုလုပ်နိုင်ပါ။ မသေချာမရောရာဖြစ်သည့် ဤအချိန်ခါတွင် ကျွန်ုပ်တို့၏ ပညာသင်ဆရာ ကျောင်းသားများအနေဖြင့် ဘေးကင်းလုံခြုံသော မျက်နှာချင်းဆိုင် သင်ကြားပို့ချမှုအခြေအနေသို့ ကျွန်ုပ်တို့ ပြန်မရောက်သေးသည့်အချိန် အထိ ပညာလေ့လာသင်ယူခြင်း၌ ဆက်လက်အာရုံစိုက်ထားရန် အရေးကြီးပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့၏ ကျောင်းသားများ မိမိတို့၏ ပညာရေး အောင်မြင်ရေးအတွက် အာရုံစိုက်နေကြသလို ကျွန်ုပ်တို့၏ ခရိုင်ခေါင်းဆောင်များသည်လည်း အရေးပေါ်ကြိုတင်ပြင်ဆင်မှု၊ သယ်ယူပို့ဆောင်ရေး၊ ဘေးကင်းလုံခြုံမှုဆိုင်ရာ လုပ်ထုံးလုပ်နည်းများ၊ နောက်ထပ်သောအရာများစွာနှင့် ကျောင်းများ ပြန်လည်ဖွင့် လှစ်နိုင်ရေးအတွက် ပြင်ဆင်မှုများကို ကြိုးစားလုပ်ဆောင်နေ ကြပါသည်။ ကျောင်းများပြန်လည်ဖွင့်လှစ်ခြင်းနှင့်ပတ်သက်ပြီး နောက်ဆုံးရ သတင်းချက်အလက်များကိုရယူရန် ကျေးဇူးပြု၍ <https://www.dekalbschoolsga.org/school-reopening/> ဝဘ်ဆိုဒ်တွင် ဆက်လက်ပြီး လည်ပတ်ကြည့်ရှုပါ။

အသိုင်းအဝိုင်းအတွင်း ကူးစက်ပျံ့နှံ့မှုအဆင့်များမှာ Georgia ပြည်သူ့ကျန်းမာရေး ဌာန (GDPH) ၏ တွက်ချက်မှုအရ နှစ်ပတ်တာအတွင်း၌ နေထိုင်သူ 100,000 လျှင် ကူးစက်မှု 100 စုံအမှတ်၏ "မျာပြားသော ပျံ့နှံ့မှု" အထက်သို့ ဆက်လက် မြင့်တက်နေပါသည်။ ယနေ့အချိန်အထိ DeKalb ကောင်တီ ၌ အရေအတွက် 198 ရှိကြောင်း GDPH မှအစီရင်ခံတင်ပြထားပါသည်။ DeKalb ကောင်တီ အတွင်း၌ ကူးစက်ပျံ့နှံ့မှုအဆင့်များနှင့်ပတ်သက်သည့် နောက်ဆုံးရ အချက်အလက်များသိရှိရန်အတွက် ကျေးဇူးပြု၍ - <https://dph.georgia.gov/covid-19-daily-status-report> တွင် ဆက်လက်ပြီး ဝင်ရောက်ကြည့်ရှုပါ။ ဤအရေအတွက်များ မြင့်တက်လာသည်မှာ အလွန်စိုးရိမ်ဖွယ်ရာဖြစ်သဖြင့် ရောဂါထိန်းချုပ်ရေး နှင့် တားဆီးရေး စင်တာ (CDC) အရ အရေးကြီးသော အချက်အလက်များ အချို့ကို ကျွန်ုပ်တို့၏ မိသားစုများနှင့် ဝန်ထမ်းများအား ရှင်းရှင်းလင်းလင်း သိရှိကြောင်း သေချာစေလိုပါသည်။

2019 ကိုရိုနာဗိုင်းရပ် ရောဂါပိုးအကြောင်း အချက်အလက်များကို သိရှိထားခြင်း

- ရောဂါပိုးများသည် လူမျိုး သို့မဟုတ် လူမျိုးစု မရွေးဘဲ မည်သူကိုမဆို ဖျားနာစေနိုင်သည်။
 - COVID-19 အား ကြောက်ရွံ့ခြင်းနှင့် စိုးရိမ်ခြင်းများသည် လူအများတို့အား ပိုင်းရပ်ပိုးကူးစက်စေနိုင်သည်။

အန္တရာယ် မရှိသောသူများကိုပင်လျှင် ရှောင်ရှားရန် သို့မဟုတ် ငြင်းပယ်ရန်များ ဖြစ်စေနိုင်သည်။

- လူအများစုအတွက် COVID-19 ရောဂါဖြစ်စေသည့်ပိုင်းရပ်ကြောင့် ငြင်းထန်စွာ ဖျားနာမှု ချက်ချင်းဖြစ်သည့် အန္တရာယ် နည်းသည်ဟု ယူဆပါသည်။
 - အချို့သောသူများသည် COVID-19 မှ ငြင်းထန်သော ရောဂါများ ပိုဖြစ်သည့်အန္တရာယ် တိုးပွားလာနိုင်ပြီး မိမိတို့ကိုယ်မိမိအား ကာကွယ်စောင့်ရှောက်ရန် အစီအမံများ ပြုလုပ်ထားသင့်သည်။
 - ရောဂါခြေချုပ်မှုကာလ ပြုလုပ်အောင်မြင်ပြီးစီးသောသူ သို့မဟုတ် သီးသန့်ခွဲနေခြင်းမှ ပြန်လာသောသူ တစ်စုံတစ်ဦးသည် အခြားသူများသို့ ကူးစက်မှုဖြစ်စေနိုင်သည့် အန္တရာယ် မရှိပါ။
- သင့်ကိုယ်တိုင်အားနှင့် အခြားသောသူများအား ကျန်းမာနေစေရန် သင်ကူညီပြုလုပ်နိုင်သည့် ရိုးရှင်းသောအရာများ ရှိပါသည်။
 - သင့်လက်များကို အထူးသဖြင့် နှပ်ချေးညှစ်ပြီးနောက်၊ ချောင်းဆိုး သို့မဟုတ် နှာချေ၊ သန့်စင်ခန်းသုံးပြီး သည့်နောက် နှင့် အစားအစာမစားမှီ သို့မဟုတ် မပြင်ဆင်မီများတွင် ရေနှင့် ဆပ်ပြာဖြင့် စက္ကန့် 20 ကြာ မကြာခဏ ဆေးပါ။
 - မဆေးကြောသောလက်ဖြင့် မျက်လုံး၊ နှာခေါင်း နှင့် ပါးစပ်တို့ကို ထိတွေ့ခြင်းမှ ရှောင်ကြဉ်ပါ။
 - သင် ဖျားနာမကျန်းဖြစ်နေချိန်တွင် နေအိမ်၌သာ နေထိုင်ပါ။
 - ချောင်းဆိုးသည်အခါ၊ နှာချေသည့်အခါတို့တွင် တစ်ရှူးစက္ကူဖြင့် ဖုံးအုပ်ပါ။ ပြီးလျှင် တစ်ရှူးကို အမှိုက်တောင်းထဲသို့ ထည့်ပါ။

ဤကူးစက်ပျံ့နှံ့မှုတစ်လျှောက်သို့ ကျွန်ုပ်တို့ ကြုံတွေ့ဖြတ်သန်းနေစဉ် အဆိုပါ အချက်အကလံများကို ကျေးဇူးပြု၍ အမှတ်ရပါ။

ဘဝထဲ၌ တစ်နေ့တာ (A Day in The Life)

ကျောင်းများပြန်လည်ဖွင့်လှစ်နိုင်ရန် ကျွန်ုပ်တို့ ပြင်ဆင်မှုများ ဆက်လက် ပြုလုပ်နေသည့်အလျောက် ကျွန်ုပ်တို့၏ စီနီယာ အစိုးရအဖွဲ့ဝင်များ နှင့် ဘုတ်အဖွဲ့ဝင်များ အချို့တို့သည် ပြီးခဲ့သည့်အပတ်စဉ်က "A Day in The Life" ခရီးစဉ်အတွင်း၌ ကျောင်းသို့ပြန်သွားရန် အစီအစဉ်ကို လေ့လာရန်အတွက် DCSD သုံးကျောင်းသို့ အလည်အပတ်သွားရောက်ခဲ့ ပါသည်။ ဤခရီးစဉ်သည် အစိုးရအဖွဲ့ဝင်များအား ကျောင်း၏ လုပ်ထုံးလုပ်နည်း စည်းမျဉ်းများ/လေ့ကျင့်မှုများ၊ စာသင်ခန်းထဲရှိ ကျောင်းသားများ၊ ကျောင်းသား ကူးပြောင်းမှု၊ နေ့လယ်စာနှင့် ကျောင်းမှထွက်ခွာခြင်း စသည်များကို လေ့လာခွင့်ရရှိစေခဲ့သည်။ ဤခရီးစဉ်ဖြစ်မြောက်ရေးအတွက် စီစဉ်ဆောင်ရွက်ပေးသော Canby Lane မူလတန်းကျောင်း၊ Chapel Hill အလယ်တန်းကျောင်း နှင့် Tucker အထက်တန်းကျောင်း တို့မှ ဝန်ထမ်းများအား ကျေးဇူးတင်ပါသည်။

လူမည်းတို့၏ ဘဝ အရေးပါမှု လှုပ်ရှားဆောင်ရွက်မှု အပတ်စဉ် 2020

နိုဝင်ဘာလ 9-13 ရက်သတ္တပတ်တွင် "DeKalb ကျောင်းများ၌ လူမည်းတို့၏ ဘဝ အရေးပါမှု လှုပ်ရှားဆောင်ရွက်မှု အပတ်စဉ် 2020" ကို ခရိုင်ထဲတွင် ပြုလုပ်ဆောင်ရွက်မည်ဖြစ်ပါသည်။ တစ်ပတ်ကြာ အဖြစ်အပျက်တွင် နေ့စဉ် လူမည်းတို့၏ ဘဝ အရေးပါမှု ကျောင်းအခြေပြုသင်ကြားပို့ချမှုဆိုင်ရာလှုပ်ရှားမှုများ၊ သမိုင်းဝင်လူမည်း ကောလိပ်များနှင့်တက္ကသိုလ်များ (HBCUs) ၏ လူမှုရေးမီဒီယာ အခမ်းအနားကျင်းပခြင်း အပါအဝင် DeKalb ကောင်တီအတွင်းရှိ လူမည်းများ ပိုင်ဆိုင်သည့် စီးပွားရေးလုပ်ငန်းများအား ကျင်းပခြင်း၊ " My Brother's Keeper" Kickoff ၊ ကျွန်ုပ်တို့၏ အမည်းရောင်သည် လှပသော စည်းလုံးညီညွတ်မှု နေ့" နှင့် ကျောင်းသား-ဦးဆောင်သော ဆွေးနွေးမှု ပယ်နယ်တစ်ခု စသည့် အစီအစဉ်များပါဝင်ပါသည်။

“DeKalb ကျောင်းများ၌ လူမည်းတို့၏ ဘဝ အရေးပါမှု လှုပ်ရှားဆောင်ရွက်မှု အပတ်စဉ် 2020” ၏ ပန်းတိုင်မှာ လူမျိုးရေးတရားမျှတမှုကိုစွဲ၌ စိတ်ပါဝင်စားမှု ရှိစေရန် ကျောင်းအသိုင်းအဝိုင်းများထဲရှိ အသက်အရွယ်များအားလုံးအတွက် ဆက်လက်ဖြစ်ပေါ်နေသော အရေးပါသည့် ဆန်းစစ်ဝေဖန်မှုအား ရောင်ဟပ် စေရန် နှင့် ရိုးသားသော စကားစမြည်ပြောဆိုခြင်းအား တက်ကြွမှုရှိရန် ဖြစ်ပါသည်။

DCSD သည် ထွေပြားသော ခရိုင်ကျောင်းဖြစ်ပြီး လှပသော ထွေပြားမှုအမျိုးမျိုးအား နည်းလမ်းမျိုးစုံဖြင့် ဆင်နွှဲပါသည်။ DeKalb ကျောင်းများ၌ လူမည်းတို့၏ ဘဝ အရေးပါမှု လှုပ်ရှားဆောင်ရွက်မှု အပတ်စဉ် 2020 ကိုပြုလုပ်ခြင်းအားဖြင့် ကျွန်ုပ်တို့၏အသိုင်းအဝိုင်းထဲတွင် လူမျိုးရေးဆိုင်ရာနှင့် လူမှုရေးဆိုင်ရာ ဆန့်ကျင်မှုအကြောင်း ပြောဆိုလာ သည့်အခါ ကျွန်ုပ်တို့အသိုင်းအဝိုင်းထဲရှိသောကျောင်းသားများအတွက် ကောင်းမွန်သော ပုံရိပ်များကို အသိအမှတ်ပြုစေရန် အခွင့်အလမ်းများပေးပါသည်။

အသိုင်းအဝိုင်း ထိတွေ့ချိတ်ဆက်မှု

Rotary Club of Stone Mountain အတွက် ဧည့်ဟောပြောသူအဖြစ် စကားပြောခွင့်ရရှိသည့်အတွက် ကျွန်ုပ် ဂုဏ်ယူပါသည်။ မိမိတို့သည် ယခုနှစ်၌ ကမ္ဘာပေါ်တွင် ပထမဦးဆုံးသော နှစ်မျိုးစပ် (Hybrid) Rotary Club ဖြစ်လာသည်။ နှစ်မျိုးစပ် ဆိုသည်မှာ အဘယ်သို့နည်း။ ရိုးရိုးလေးပါ - မိမိတို့သည် အဖွဲ့ဝင်များအား အစည်းအဝေးသို့ လူကိုယ်တိုင်ဖြင့် တက်ရောက်ခြင်း သို့မဟုတ် တိုက်ရိုက်ထုတ်လွှင့်မှု အစီအစဉ် ထဲတွင် ပါဝင်ခြင်း ဖြင့် တစ်ပတ်စီ ရွေးချယ်ခွင့်ပေးပါသည်။

ယမန်နေဇာတွင် ကျွန်ုပ်တို့၏ ဒေသကြီး မြို့တော်ခန်းမ (Region Town Halls) နှင့် ကျွန်ုပ်တို့၏ မိဘ မြို့တော်ခန်းမ (Parent Town Hall) သို့ တက်ရောက်လာခဲ့သူအယောက်စီတိုင်းတို့အား ကျေးဇူးတင်ပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့၏ ဒေသနှင့် ခရိုင်များအား ဦးဆောင်ဦးရွက်ပြုသည့် အဖွဲ့ကြီးရုံပြီး မိမိတို့၏ ကြိုးစားအားထုတ်မှုများအားလုံးအတွက် အထူးတန်ဖိုးထားပါသည်။ အားလုံးတို့၏ အကြံဉာဏ်ဖြည့်သွင်းမှုများကို ကျွန်ုပ်တို့ ဆက်လက် ဂရုပြုမှတ်ချက်ချမည်ဖြစ်ကာ ယမန်နေဇာက မြို့တော်ခန်းမအစီအစဉ်သို့ သင် မတက်ရောက်ဖြစ်ခဲ့ပါက ကျေးဇူးပြု၍ ဤနေရာတွင် နိပ်ပါ <https://youtu.be/0mC36NaRKVQ>။

ကျွန်ုပ်တို့၏ ခရိုင်အား ခိုင်ခံ့သော ကျေးရွာတစ်ခုဖြစ်အောင် သင်ပြုလုပ်ဆောင်ရွက်ခဲ့သည်များအားလုံးအတွက် ကျေးဇူးတင်ပါသည်။ သင့်အတွက် ပျော်ရွှင်ဖွယ်ကောင်းသော အားလပ်ရက်ဖြစ်ပါစေဟု ဆန္ဒပြုလိုက်ပါသည်။

သင်၏ #1 အားပေးသူ

Cheryl Watson-Harris